
Kiikla kandi kogukonnakogu avatud koosolek.

21.09.2022, kella 18-19 Kiikla raamatukogus

Osalesid Andri Rego, Merit Välja, Anu Heilu, Larissa Alt, Veronika Lehiste
ning kogukonnakogu initsiatiivrühmast Ruth Linnard, Krõõt Kukk, Rene Kundla.

1. Üritused rahvamajas sügishooajal
Ruth Linnard andis ülevaate rahvamaja sügishooaja üritusest ning Leadrisse tehtud projektist.

2. Alutaguse valla eelarvestrateegia 2023-2026

Seisukohad
1. Kiideti heaks Kiikla – Mäetaguse ja Kiikla – Ereda teede olemasolu eelarvestrateegias, kuid 
lisati, et loodetavasti saavad need ka lähiajal teoks.
2. Ettepanek lisada strateegiasse: Kiikla sauna rekonstrueerimine vähemkulukaks ja vajadusel 
ümberehitamine hostel-saunaks nii, et huvilistele jääks ka saunavõimalus. Lisati, et oleks vaja 
vallalt eelarvekalkulatsioon kulude-tulude kohta. Samuti paluti märkida seisukoht, et kui teistes 
piirkondades rahva vastusseisu tõttu saune ei suleta, siis ei tohiks seda teha Kiiklas.
3. Ettepanek lisada strateegiasse: Kiikla virgestusala välijõusaali täiendamine ja turvalisemaks 
muutimine ning Vikerkaare tänavale välijõusaali ehitamine.
4. Ettepanek lisada strateegiasse või eelarvesse: toetame Illuka piirkonna kogukonnakogu poolt 
suuliselt tulnud seisukohta, et kogukonnakogudel võiks olla eelarves 1000 eurot ning 
vallavalitsus võiks töötada kogukonnakogudega koostöös välja põhimõtted raha kasutamiseks.   

Valentina Rego ei saanud koosolekul osaleda, kuid tegi kirjalikult järgmised ettepanekud:
1. Kergliiklustee ehitus Kiikla-Mäetaguse, Kiikla- Ereda;
2. Virgestusalal puhke ala kujundamine sellisena, et tekitada erinevad tsoonid ühendamaks 
puhkeala, sportimisvõimalused ning mänguväljaku kasutamise üheaegselt koos, kus 
pereliikmed koos kasutavad puhkeala. Lastemänguväljaku laiendamine uute atraktsioonidega;
3. Välijõusaalid kergliiklusteede lähistele;
4. Kiikla sõiduteed tolmuvabaks.
Rahvamaja sügis talve perioodil ootaksin võimalust ühistreeninguteks, koostamiseks 
täiskasvanutele ning käsitöö-mängu tund või muu koostegevuse võimalus lasteaialapsele.

Koosoleku juhtija ja protokollija
Ruth Linnard
 digiallkiri


